
 

Referat fra møte i menighetsråd, Strusshamn menighet 
Dato: 24.9.20 

 

Tilstede :  Hildur Alice Sandvoll, Linda Guttormsen, Reidun Walderhaug, Torbjørn Dall-Larsen, 

Johannes Kyte, Jørgen Petersen, Thor Leutchen-Lehn, Godtfred Haugland. Hermund Rebnord sak 

28/2020. Bernt Johan sak 29/2020.                                                                                                                                                                                                                                                    

Saksnr. Sak Ansvar/ 
kommentar 

 Åpning Jørgen 

26/2020 Godkjenning av møteprotokoll fra møte 19.08.2020 
- Godkjent uten anmerkninger 

Jørgen/Linda 

27/2020 Gudstjenester siden sist, kort evaluering. Kommende 
gudstjenester, kort om tale, plan 

- Samling med 6-åringer lørdag 5.9., med gudstjeneste 6.9. 
Fem deltakere lørdag, 15 på søndag. 

- Reduksjon av maks antall deltakere fra 200-50 de helgene 
det var konfirmasjon. Gode tilbakemeldinger fra de som var 
tilstede, og direktestrømmingene har blitt verdsatt fra de 
som så på hjemme.  

- På grunn av smittevern vil presentasjon av konfirmantene 
fordeles over fire gudstjenester i høst. Det vil heller ikke bli 
ministranter, men konfirmantene vil bidra på andre måter 
inn mot gudstjenestene. 

Godtfred 

28/2020 Sang og musikk i gudstjeneste og menighetsliv 
- Dokumentet «plan for kirkemusikk i DNK på Askøy» er ikke 

lokalt tilpasset, men er overordnet og rådgivende. Her 
finner vi for eksempel forslag til mål, ikke konkrete mål for 
vår menighet.  

- Utfordring med kor pga. begrensninger på antall som kan 
være på konserten. Det er mange i koret, og da blir det 
desto færre som kan være i salen. 

- To sangkvelder/syng-med-konserter, i Ask og Herdla. Vi 
vedtar ikke en plan i dag, men starter på en diskusjon som vi 
fortsetter ut over høsten. Målet er å vedta en plan innen 
ikke alt for lang tid. 

Hermund 

29/2020 Økonomisk status Strusshamn MR - regnskap per august 2020 
- Halvparten av utgiftene kommer fra innkjøp av sofa og 

lydutstyr. Kirkeringen skal dekke store deler av denne 
kostanden, det overføres 30.000 kr senere. 

- Lavere utgifter enn på samme tid i fjor pga. korona. 
- Ingen utgifter fra middag på en hverdag og bevertning til 

konfirmanter 
- Vi skal dekke 130.000 kr av driften av ungdomsarbeidet. Vi 

har fått inn 22.000 kroner på Vipps på de åtte 
konfirmasjonsgudstjenestene, dette er 40.000 kroner 
mindre enn i fjor. Ungdomsarbeidet har fått 23.000 kroner i 
en minnegave. Samtale vedrørende om disse pengene kan 
settes av på en egen post for å synliggjøre gaven. Dette 
avklares med kirkekontoret til neste møte. 

Bernt Johan 



- Vi har forpliktet oss på 20.000 kroner til Stefanusalliansen, 
men har allerede samlet inn 27.000 kroner til dette formålet 
inneværende år. Skal vi sende alle 27.000 kroner i år, eller 
skal vi sende 20.000 i år, og sette av 7.000 kroner til neste 
år?  

o Vedtak: Med tanke på koronatilstander er det lurt å 
sette av en ofring som vi kan ha til gode neste år. 
Disse 7.000 kronene er ofret til Stefanus-alliansen. 

o Konklusjon: Vi ligger greit an i forhold til drift. Vi 
ligger bak når det gjelder gave til ungdomsarbeidet, 
så det kan se ut som om det går mot underskudd. Vi 
hadde overskudd på 100.000 i fjor. Reidun sjekker 
om ungdomsarbeidet har hatt samme kostnader 
som foregående år siden det også der har vært 
lavere aktivitet pgs korona-situasjonen. 

16/2020 
(oppf) 

Misjonsprosjekt 
- Ingen ny informasjon til dagens møte. 
- Saken tas opp i neste menighetsrådsmøte.  

Thor, Jørgen 

30/2020 Eventuelt 
Medareiderfest  - avventer denne. 
Hans Nilsen Hauge- markering 

- Arrangement ved kulturavdelingen i kommunen og 
museumslaget. Ønskelig med markering i kirken 19. juni 
2021. Det vil koste omtrent 30.000 kroner å arrangere. 
Kulturavdelingen vil støtte med en del, og det vil tas 
inngangspenger. 

- Menighetsrådet ønsker å delta ved denne markeringen. 
Det er utlyst stilling som kirkeverge på Askøy. Søknadsfrist 11.10. 

Hildur Alice 

31/2020 Søknad til prost om utsatt frist for innføring av ny 
gudstjenesteordning fra 1. søndag i advent 2020 til 1. pinsedag 
2021.  
Da kan den nye gudstjenesteordningen godkjennes på menighetens 
årsmøte, ikke på et ekstra menighetsmøte. Det samme kommer de 
andre menighetene i Vest-Hordaland til å gjøre. 

- Det er menighetsrådet som må søke om dette. Hildur Alice 
og Godtfred følger opp. 

Godtfred 
 
 
 
 
 
 
Hildur Alice 

32/2020 Strømming av gudstjenester i Strusshamn som fast ordning.  
Det er nok mange som vil bli glad for et slikt tilbud. Om dette skulle 
bli et mer permanent tilbud til sykehjemmene, er det kanskje mulig 
å få støtte fra bedrifter. Om vi starter med strømming, kan vi 
opprette en teknikergruppe av konfirmanter som får opplæring. 

- Det koster 300 kroner å sende en gudstjeneste. 

Godtfred 

 

Neste møte i menighetsrådet: 5/11 kl 19-21. 

Strusshamn 17.10.2020 

 

Jørgen J. Petersen 

sekretær 


